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Who We Are
佛山市凯菱制冷设备有限公司正式成立于 2012 年，由一组有着 20 年制冷行业工作经验的伙伴组建

而成。 成熟的制冷技术经验和丰富的出口工作经验积累令公司业务得到快速增长，

公司集工贸一体化经营制冷设备产品贸易服务。 多年的制冷行业工作积累一系列的制冷产品供应

链，为客户提供优质高效能的制冰机，冷库 等相关系列产品及安装服务工作。

经过多年的努力经营，目前已扩展技术人员到海外进行到多个进出口贸易产品和服务，如承接鱼业

公司，食品公司、农场，屠宰场，实验室，化工，医疗，酒店等所有制冷项目从场地设计，生产，

安装，调试，维护，并开拓制冷技术进出口业务。

制冷业务作为其核心业务，辅以公司的互联网支持服务，形成了完善的线上推广及线下贸易相结

合的产业环，为客户提供更专业更舒心的服务体验。

What We Do
凯菱公司的服务有
Product support

Cold chain support

Turnkey solution

Tender Project

Repair & maintenance

我们的产品

制冰机: 片冰机，冰砖机，冰粒机

冷库： 速冻库，冷藏库，土建库，风冷机组，水冷机组及其配件、制冷工程等项目服务。
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Who We are

Yangtzecooling Ice System Co.Ltd. was founded in 2012, group of partners with 20 years of

work experience in refrigeration industry.

Mature refrigeration technology experience and rich export work experience have let swift

growth of the company’s business, the company industry and trade integration and

management of refrigeration plant products and trade services. Many years of work in the

refrigeration industry had accumulated a series of refrigeration products supply

chain ,provide for customers with high-effect and efficient ice maker ,cold storage and

other related products installation service work.

After many years hard work ,we have expand our technique staff to overseas trade in many

import and export products and services,such as fish continue companies,food

companies,farms,slaughterhouses,laboratories, chemical industry,medical treatment,hotels,

etc.from field design,production,installation,debugging,maintenance,and open the

refrigeration technology import and export business.

Refrigeration business is the core business,for the company Internet support service ,has

formed a perfect online spread and offline trade industry ring,provide customers with

more professional and comfortable service experience.
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What We do

Our products

Ice Machine: flake ice machine, Block Ice Machine, Cube Ice Machine

Clod storage: Blast cold storage, Frozen Cold Room, Chiller Cold Storage,air-cooling

units, Water-Cooled Unit, Accessories and Refrigeration engineering Projects other

project services.


